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I. De fractie 
 
Samenstelling van de fractie 
De samenstelling van de fractie ondervond tijdens het verslagjaar geen wijziging. In de 
raadsvergadering van 29 april werd Nicole Spaans, die deel uitmaakt van de steunfractie, 
beëdigd als burgercommissielid. Zij neemt voor GroenLinks deel aan de vergaderingen van 
de commissie Burger en Bestuur. Paul 't Lam is lid geworden van de commissie Mens en 
Samenleving, en volgde daarmee Linda v.d. Zwaan op. Linda heeft afscheid genomen van de 
commissie, maar blijft wel actief voor onze afdeling, o.a. als lid van het redactieteam van 
Impressie. 
 
Voorbereidingen voor de verkiezingen in 2022 
Al in maart werden de eerste gesprekken gevoerd over de vorming van een 
verkiezingsprogramma. In de loop van het jaar kreeg het programma steeds meer vorm. Er 
werd een andere insteek gekozen dan voor het vorige programma. In de Algemene 
Ledenvergadering van 27 november werden het verkiezingsprogramma en de speerpunten 
daaruit vastgesteld. Tevens werd toen de kandidatenlijst vastgesteld. 
 
II. Resultaten van de fractie 
 
Inleiding 
Net als 2020 stond ook 2021 nog steeds in het teken van corona en van de maatregelen die 
daarmee gepaard gingen. De meeste vergaderingen vonden online plaats. 
In mei werd de nieuwe burgemeester geinstalleerd: Nadine Stemerdink. Zij nam het stokje 
over van waarnemend burgemeester Charlie Aptroot.  
Uiteraard heeft de fractie zich gedurende het verslagjaar weer voor een groot aantal 
maatregelen ingezet. Wij geven hieronder de belangrijkste weer. 
 
Onderhoud Valkewegbruggen 
De bruggen aan de Valkeweg zijn in slechte staat. Dat bleek al uit een in 2016 uitgevoerde 
inspectie. Er werden door het toenmalige college tijdelijke noodmaatregen genomen, maar 
dat was niet voldoende. In 2018 stemde de raad in met vervanging. Over de bruggen 
moeten ook vrachtwagens en takelwagens kunnen rijden. Nu de gemeente klaar is om de 
bouw aan te besteden blijkt het destijds beschikbaar gestelde budget onvoldoende. Daarom 
werd de raad gevraagd om aanvullende financiële middelen. 
Dit leidde echter tot een discussie of de hele operatie nu wel echt nodig was. Het was veel te 
duur, hoe zwaar zijn die vrachtwagens nu helemaal, en kan het allemaal niet een beetje 
minder, zo klonken de tegengeluiden. 
De fractie heeft echter gepleit voor een degelijke en duurzame aanpak. Niet alleen is de 
Valkeweg een ontsluitingsweg voor Starrenburg, waar ook zwaar vrachtverkeer over moet 
kunnen rijden, maar ook is het beter om voor een lange-termijn oplossing te kiezen, anders 
blijf je elke paar jaar weer kosten maken voor weer tijdelijk lapwerk. Goedkoop is duurkoop, 
vond de fractie. 
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Restwarmteleiding en Transitievisie Warmte 1.0 
De gemeenteraad werd begin van het jaar door het college geinformeerd over de laatste 
ontwikkelingen rond de verkenning van een warmtetransportleiding. Met deze leiding kan 
restwarmte uit de Rotterdamse haven worden vervoerd en vervolgens gebruikt voor het 
verwarmen van woningen en gebouwen. Onderzocht werd of dit een oplossing kan bieden 
voor de warmtetransitie ("Nederland van het gas af"), die als onderdeel van de 
klimaatagenda doorgevoerd moet worden. Een belangrijke reden om het benutten van de 
restwarmte uit Rotterdam te onderzoeken is, dat in onze regio nauwelijks mogelijkheden 
bestaan om zelf te voorzien in voldoende duurzame energie. Er is hier maar weinig plek voor 
windmolens of velden met zonnepanelen. 
Het staat ook nog niet vast dat die warmtetransportleiding er komt. De gemeenteraad komt 
nog aan zet als besloten moet worden over de aansluiting bij de restwarmteleiding, en dan 
zullen met name de financiële consequenties zwaar wegen. 
Aan het einde van het verslagjaar presenteerde het college de "Transitievisie Warmte 1.0". 
De visie schetst globaal hoe de gemeente ervoor kan zorgen dat er bij de verwarming van de 
huizen en andere gebouwen in Voorschoten in 2050 geen CO2 en andere broeikasgassen 
meer vrijkomen. Bedoeling is, dat we in ons dorp vanaf nu tot 2050 stap voor stap, wijk voor 
wijk, over kunnen stappen van verwarming op aardgas naar verwarming op duurzame 
warmtebronnen. En ook hoe we nu meteen de energievraag, en dus de CO2-uitstoot, kunnen 
verkleinen door te isoleren. 
Het visiedocument bevat o.m. een technisch-economische analyse (over de mogelijkheden 
en beperkingen van de verschillende alternatieven voor verwarming), het participatieproces, 
waarin veel inwoners op verschillende manieren hebben meegedacht en meegedaan, en de 
visie over de route die tot 2050 gevolgd moet worden om de transitie uit te voeren. 
In de raadsvergadering van 16 december is de visie door een grote meerderheid omarmd. 
 
Beleidsplan Schuldhulpverlening 
De Wet gemeentelijke schuldhulpverlening bepaalt dat iedere gemeente om de vier jaar een 
plan dient vast te stellen voor de aanpak van de schuldenproblematiek. Het door de raad 
vastgestelde plan 2021-2024 is de opvolger van het vorige plan dat liep tot 2020. Eerder was 
in de  commissie M&S aan de orde geweest in hoeverre mensen met schulden aan huis 
bezocht worden, omdat we weten dat het versturen van brieven niet werkt. Dat is nu goed 
vastgelegd in het beleidsplan.  
 
Centrumvisie Voorschoten 
In de raad van 28 januari is de centrumvisie vastgesteld. De centrumvisie vormt de basis van 
de economische agenda en van de ambitie van het gemeentebestuur om het centrum van 
het dorp te versterken. Deze visie leunt zwaar op het advies dat bureau Blaauwberg 
daarover heeft uitgebracht. Een meerderheid van de raad accepteerde de visie als kader 
voor de economische ontwikkeling van Voorschoten in de komende jaren. 
 
Coördinator sportakkoord 
Er is een Nationaal Sportakkoord om te stimuleren dat zoveel mogelijk mensen met plezier 
sporten en bewegen. Er zijn op grond van dat akkoord faciliteiten beschikbaar voor het 
afsluiten van lokale sportakkoorden. De raad heeft op 4 maart een sportakkoord vastgesteld 
voor ons dorp om sporten en bewegen, en daarmee de gezondheid van de inwoners, te 
bevorderen. Voorschoten Voor Elkaar heeft een coördinerende rol. 
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Visie op Energie en Klimaat 
Eveneens op 4 maart is de Visie op Energie en Klimaat (VEK) vastgesteld. Dit kaderdocument 
bevat een overzicht van alle milieumaatregelen, in de ruime zin van het woord, die 
Voorschoten de komende jaren wil nemen, en die voor een deel al in gang zijn gezet. In de 
zomer van 2020 heeft deze visie ter inzage gelegen voor de inwoners. De reacties die zijn 
binnengekomen hebben tot een aantal aanpassingen in de tekst van geleid. De fractie vindt 
het belangrijk dat mensen gemotiveerd blijven om mee te doen met het doorvoeren van 
duurzaamheidsmaatregelen. Er loopt een participatietraject voor de energietransitie. 
Bedoeling is dat zoveel mogelijk inwoners, ondernemers, scholen en maatschappelijke 
instellingen zich hierbij gaan aansluiten. 
 
Beleidsplan inburgering 2022 - 2025 
Met ingang van 2022 treedt de nieuwe Wet inburgering in werking. Bedoeling is om de 
inburgering en integratie van nieuwkomers in onze samenleving te verbeteren. De nadruk 
ligt op bevordering van deelname aan het arbeidsproces. De nieuwe wet houdt ook in, dat 
de verantwoordelijkheid voor de inburgering bij de gemeenten komt te liggen. Zij moeten de 
regie gaan voeren over het inburgeringstraject. Het gaat dan om statushouders en zg. 
gezinsmigranten (partners uit het buitenland die inburgeringsplichtig zijn). 
Het beleidsplan Inburgering 2022-2025 is met algemene stemmen in de raad van 1 april 
aangenomen. Het voorstel van het college duidde erop, dat er mogelijk wachtlijsten kunnen 
ontstaan, in het geval de gemeente onvoldoende geld van het rijk krijgt. Johan nam daarop 
het initiatief voor een amendement, waarbij het college werd verzocht om in die situatie 
met de raad in gesprek te gaan over mogelijke oplossingen. Ook dit amendement werd met 
algemene stemmen aangenomen. 
 
Bestemmingsplan Intratuinlocatie 
Op het terrein waar nu nog de Intratuin is gevestigd komen 133 woningen. De plannen 
daarvoor zijn goedgekeurd door de raad. Joop heeft in de discussie over de plannen 
aangedrongen op een natuurinclusieve manier van bouwen, dus met ruimte voor bomen en 
struiken, biodiversiteit en mogelijkheden om regenwater op te vangen. 
 
Regenwater opslaan 
Regenwater loopt van de daken en de straten het riool in. Een van de gevolgen van de 
klimaatverandering is meer stortbuien en meer langdurige neerslag. De kans dat het riool dit 
niet allemaal kan verwerken neemt toe, en in die situaties kan dat tot wateroverlast leiden.  
Om dat vóór te zijn heeft de raad de Verordening afvoer hemelwater en grondwater 
gemeente Voorschoten 2021 vastgesteld. De verordening bepaalt, dat voor nieuwbouw en 
vernieuwbouw voorzien moet worden in een waterbergingscapaciteit van tenminste 60 liter 
per m2 verhard oppervlak. Als regenwater langer op het eigen terrein wordt vastgehouden, 
wordt het riool minder belast. Op den duur zal dan ook het aantal overstorten afnemen, wat 
de waterkwaliteit ten goede komt. 
De verordening gaat er ook van uit, dat de eigenaar van een perceel (of een vereniging van 
eigenaren) primair verantwoordelijk is voor de afvoer van het regenwater op zijn terrein. Er 
ligt pas een taak voor de gemeente als de eigenaar het redelijkerwijs niet (meer) zelf kan 
afvoeren. 
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In de raad van 29 april werd de verordening met een meerderheid van stemmen 
aangenomen. Over twee jaren wordt de werking geëvalueerd. 
 
Burgerparticipatie 
In de vergadering van de commissie Burger en Bestuur van 22 april is de burgerparticipatie 
besproken. Aanleiding was een informatiebrief van het college over het verbeteren van de 
kwaliteit van de participatie. Daar waar diverse partijen kritisch of teleurgesteld waren over 
de burgerparticipatie in de afgelopen jaren, merkte Paul 't Lam juist op dat er veel meer 
participatie was dan wel eens gesuggereerd wordt. We zijn met de participatie een stuk 
verder dan in 2019, aldus Paul; wel moet de communicatie naar buiten hierover flink 
verbeterd worden. Wethouder Spil pleitte ervoor innovatiever te kijken naar hoe burgers bij 
belangrijke onderwerpen worden betrokken. Eén manier is het internetpanel. Andere 
gemeenten werken hier al mee. Een voorstel hiervoor zal binnen afzienbare tijd aan de raad 
worden voorgelegd. 
 
Kaderbrief 
In de Kaderbrief, die de hoofdpunten van beleid en de financiële kaders voor volgend jaar 
bevat, verwoordde het college de ambities voor de komende periode. Dit zijn de 
belangrijkste. 

• Aan het einde van de raadsperiode moet de planvorming van 500 - 600 woningen 
afgerond zijn. Bij het bouwen van woningen is er veel aandacht voor jongeren, ouderen 
en starters. 

• In 2050 moet Voorschoten energieneutraal zijn. Daarvoor wordt ingezet op 
kennisuitwisseling, wijkambassadeurs, investeren in verduurzaming stimuleren en het 
gemeentelijke vastgoed verduurzamen. 

• Waar nodig dienen kinderen en jongeren hulp te krijgen. Eenzaamheid onder ouderen 
wordt bestreden. Het sociaal domein wordt "omgeklapt" van de Haagse naar de Leidse 
regio. 

• Een aantrekkelijk en levendig centrum met een gevarieerd winkelaanbod, ruimte voor de 
voetgangers en plaats voor evenementen. 

 
Op 8 juli, bij de algemene beschouwingen over de Kaderbrief, wees Albert o.m. op de 
financiële problemen in het sociale domein. 
"We hebben een steeds groter deel van het gemeentebudget richting taken in het sociaal 
domein zien gaan, door de jarenlang achterblijvende financiering en de beperkte ruimte die 
we hadden om daarmee om te gaan in juridisch, praktisch en moreel opzicht. We dreigden 
dit jaar in een situatie te komen waarin we opnieuw moesten gaan snijden in voorzieningen 
om de begroting rond te krijgen. Gelukkig kwam er erkenning van het probleem via een 
proces van arbitrage. De financiële compensatie die we daaruit krijgen maakt de discussie 
vandaag zeker makkelijker. Het laat ook zien hoe afhankelijk we zijn van een overheid die zijn 
zaken op orde heeft." 
 
"Tegelijkertijd", zo vervolgde Albert, "mogen onze inwoners van hun gemeente verwachten 
dat die de kosten in het sociaal domein niet zomaar op laat lopen. Daarop ingrijpen kan 
alleen met de grootste zorgvuldigheid, want natuurlijk verdient een ieder het de hulp te 
krijgen die hij of zij nodig heeft. Deze kadernota komt met een aantal maatregelen om te 
sturen op de vraag naar hulp, onder andere door sommige aanvragers te verzoeken af te zien 
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van bepaalde ondersteuning. Dat is niet om burgers zo individueel verantwoordelijk te 
houden voor problemen in landelijk beleid. Dat is om hun hulp te vragen, zodat beperkte 
middelen in ieder geval belanden bij degenen die ze het hardst nodig hebben. We hebben 
elders gezien dat veel inwoners best hun steentje bij willen dragen." 
 
Kostenbesparende maatregelen WMO 
In 2019 heeft het rijk een nieuwe vaststaande lage eigen bijdrage ingevoerd voor WMO-
voorzieningen, het zg. abonnementstarief. De eigen bijdrage werd daarmee niet langer 
inkomensafhankelijk. WMO-clienten betalen maximaal €19 per maand voor het gebruik van 
bijv. huishoudelijke hulp, een scootmobiel of woonvoorzieningen. De drempel om een 
WMO-voorziening aan te vragen werd flink lager. Dat leidde er toe, dat veel meer mensen 
een WMO-aanvraag hebben ingediend, en daardoor zijn de kosten in het hele land flink 
gestegen, in Voorschoten met ongeveer €700.000. En het rijk compenseert de gemeenten 
niet volledig voor deze kostenstijgingen. Ook is niet duidelijk of en wanneer wet- en 
regelgeving op dit gebied zullen worden aangepast. 
De VNG heeft de gemeenten geadviseerd bepaalde beheersmaatregelen te nemen, en 
daarvoor zijn verschillende mogelijkheden uitgewerkt. 
Het college kwam met een pakket aan maatregelen om de kosten van de WMO te drukken, 
daarbij geinspireerd door adviezen van de VNG. Kern van het collegevoorstel is, dat op 
mensen die de voorzieningen zelf kunnen betalen een moreel appèl wordt gedaan om dat 
dan ook te doen. Het vraagt maatwerk om goed in te schatten op welke cliënten je dit appèl 
kunt doen. Het is een beetje een noodgreep, maar we worden er ook toe gedwongen, als 
het rijk steken laat vallen die voor de gemeenten extra kosten met zich brengen. En het is 
beter dan weer nieuwe bezuinigingsmaatregelen doorvoeren. 
 
Verduurzaming gemeentelijk vastgoed 
De gemeente wil haar gemeentelijk vastgoed verduurzamen. Bij verduurzaming moet je 
denken aan minder warmte gebruiken, goed ventileren, alternatieve warmtebron 
installeren, zuinig omgaan met electriciteit en water, en zelf electriciteit opwekken d.m.v. 
zonnepanelen. 
In de raad van 15 juli stelde het college voor te beginnen met vier objecten: 

• het buurthuis aan de Baron Schimmelpenninck v.d. Oyelaan 

• het buurtcentrum aan het Aletta Jacobsplantsoen 

• twee woningen aan de Rosenburgherlaan 

• het kinderdagverblijf aan de J.W. Frisolaan 
De ervaringen die met deze pilot worden opgedaan worden ingezet voor toekomstige 
verduurzamingsmaatregelen. 
Een meerderheid van de raad nam een amendement aan, waardoor het ingediende voorstel 
werd aangepast: alleen de eerste twee genoemde objecten maken deel uit van de pilot, de 
laatste twee werden geschrapt. 
 
Kostenombuigingen Jeugdhulp 
Het is bekend dat de kosten van de Jeugdhulp de afgelopen jaren sterk gestegen zijn. Het 
college kwam met een pakket van maatregelen om die kostenstijging af te remmen. Het ging 
enerzijds om maatregelen die de bedoeling hadden om kosten te besparen, anderzijds om 
maatregelen van kwaliteitsverbetering. Volgens Johan is het een goede zaak dat in de 
voorstellen kostenbesparing en kwaliteitsverbetering hand in hand gaan. Vooral het 
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voorkomen van overbodige hulp draagt bij aan de kwaliteit van de Jeugdhulp, aldus Johan. 
Het voorstel werd met een ruime meerderheid in de raad van 7 oktober aangenomen. 
 
Ambachts- en Baljuwhuis 
Eveneens in de raad van 7 oktober werd een besluit genomen over het Ambachts- en 
Baljuwhuis. Het is een moeilijke beslissing gebleken, die jaren heeft gekost. Het AB-huis 
wordt gezien als een pand met grote historische en culturele waarde voor het dorp, en 
tegelijk is het een praktisch onbruikbaar pand. Het heeft een monumentale status, 
onderhoud is kostbaar, er zijn flinke investeringen nodig, en zelfs dan blijven de 
gebruiksmogelijkheden beperkt. En er zijn de afgelopen jaren ook geen aanvragen geweest 
voor het gebruik van de zaalruimte in dat pand. Er is veel nagedacht en gesproken over wat 
de rol van het gebouw in gemeentelijk bezit zou moeten zijn. In al die tijd is geen concreet 
alternatief naar voren gebracht.  
Eind 2020 besloot de raad tot een openbare verkoopprocedure. Toen zich een koper meldde 
die graag iets moois met het AB-huis wil doen en daar ook de kennis en de middelen voor 
heeft, was de fractie tevreden over deze ontwikkeling. De koper wilde er een hotel in 
vestigen, terwijl de zaal in het pand gebruikt kon blijven worden als trouwzaal, maar ook 
gebruikt zou kunnen worden voor bijeenkomsten, evenementen e.d. De publieke functie zou 
dus gewaarborgd zijn. De keuze voor de fractie was dan ook: een AB-huis met een nieuwe 
toekomst als levendig onderdeel van de Voorschotense samenleving, of doorsappelen met 
een oud pand in beheer van de gemeente, zonder duidelijk doel of plan. De fractie heeft vol 
overtuiging voor het voorstel tot verkoop gestemd. Het voorstel is in meerderheid door de 
raad aangenomen. 
Hoe dit verder afliep, leest u in het volgende jaarverslag . . . . 
 
Grondstoffenplan 
In dezelfde raadsvergadering werd het grondstoffenplan behandeld. Het plan voorziet er in 
dat het afval beter gescheiden wordt dan nu het geval is. Teveel grondstoffen, zoals papier, 
keukenafval, plastic, blikjes en nog meer, wordt met het restafval weggegooid. Onderdeel 
van het plan was om aan de huishoudens in ons dorp minicontainers voor het weggooien 
van papier aan te bieden. Dat maakt het thuis afval scheiden makkelijker. Bovendien is het 
alternatief dat nu in de praktijk wel wordt gebruikt, nl. de grijze bak gebruiken voor zowel 
restafval als papierafval, onaantrekkelijk. Een deel van het papier wordt dan vervuild 
aangeboden, waardoor het onbruikbaar is als grondstof. Niettemin heeft de raad in 
meerderheid een amendement aangenomen om niet over te gaan tot het beschikbaar 
stellen van minicontainers voor oud papier. Het aldus geamendeerde plan werd weliswaar in 
grote meerderheid door de raad aangenomen, maar dat was nadat een belangrijke 
stimulans om de doelstelling te halen eruit was gehaald. 
 
Multifunctionele Accommodatie (MFA) 
In de raad van 11 november werd het voorstel van het college over de multifunctionele 
accommodatie (MFA) behandeld. Het voorstel was dat een MFA wordt gebouwd op de plek 
waar nu de bibliotheek staat. De bibliotheek krijgt uiteraard een plek in die nieuwe 
accommodatie, verder komt er een zaal voor film-, muziek- en theatervoorstellingen, en 
ruimtes voor culturele- en zorginstellingen. De noodzaak voor een MFA vloeit direct voort uit 
het besluit uit 2017 om het huidige Cultureel Centrum te sluiten. De organisaties die daar nu 
gebruik van maken moeten na sluiting ergens anders worden ondergebracht. 
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Een aantal oppositiepartijen, maar ook coalitiepartij VVD hadden echter een amendement 
ingediend, waarvan de strekking was om het voorstel over de MFA aan te houden en het 
college op te dragen een overzicht op te stellen van alle te verwachten investeringsbesluiten 
met een indicatie van de kosten, de prioriteiten en de timing. Het college zou dan 
vervolgens, aldus dat amendement, combinaties van fysieke investeringsprojecten aan de 
raad moeten presenteren, als input voor een goed overleg met de raad om te komen tot een 
meerjarig investeringsvoorstel. Het besluit over de MFA zou dan in 2022 genomen moeten 
worden. Er werd stevig gediscussieerd tussen de voorstanders van het collegevoorstel, 
tevens tegenstanders van het amendement (GroenLinks, D66 en SP) en de tegenstanders 
van het voorstel, tevens voorstanders van het amendement (VVD, CDA, PvdA, ONS en VLS). 
De voorstanders benadrukten dat de besluitvorming al veel te lang geduurd heeft en dat er 
geen goed alternatief voorhanden is. De tegenstanders betoogden, dat het voorstel niet 
goed genoeg was in relatie tot de investeringen en de kosten en dat er eerst een 
totaaloverzicht moet komen van de investeringen in de komende jaren om een betere 
afweging te kunnen maken. Het college sprak bij monde van wethouder Marcel Cramwinckel 
uit het amendement zoals dat nu voorlag te ontraden, zowel vanwege het uitstel als 
vanwege het "masterplan" dat van het college werd gevraagd. Hij vroeg om een schorsing. 
Na de schorsing bleek er sprake te zijn van een enigszins aangepast amendement, waarin de 
tekst "combinaties van prioriteiten en functionaliteiten van investeringsbeslissingen" was 
vervangen door "mogelijke combinaties van fysieke investeringsprojecten"; ook werd een 
informeel overleg tussen raad en college afgesproken over hoe nu verder. Toen het 
aangepaste amendement in stemming werd gebracht, bleek de stemverhouding niet 
veranderd. GroenLinks, D66 en SP stemden tegen, de andere partijen voor, zodat het 
amendement en dus ook het geamendeerde voorstel werd aangenomen. Opnieuw geen 
besluit dus over de MFA, maar uitstel tot ergens in 2022. 
Omdat er door de raad weer geen besluit was genomen, diende GroenLinks met D66 en SP 
een amendement en twee moties in. Het amendement hield in, dat alvast een substantieel 
bedrag wordt gereserveerd voor de culturele sector. De ene motie vroeg het college de 
eigenaar van de Kruispuntkerk te bewegen zijn plannen met die kerk spoedig bekend te 
maken. De andere motie verzocht het college in 2022 met een voorstel te komen om de 
bibliotheek te onderhouden en te verduurzamen. Zowel het amendement als beide moties 
werden door de raad aangenomen. 
 
Begroting 2022 
In dezelfde raadsvergadering werd de begroting voor volgend jaar behandeld. De begroting 
werd door de raad goedgekeurd met één stem tegen. Dat gebeurde nadat een aantal 
amendementen was aangenomen. Zo wordt de subsidie voor de bibliotheek verhoogd, 
wordt een extra investering gedaan voor de verbetering van de verkeersveiligheid van de 
rotonde bij de Raadhuislaan, en wordt extra geinvesteerd in de nieuwbouw van de 
Fortgensschool. Ook worden stageplaatsen bij de ambtelijke organisatie gecreëerd voor 
HBO- en MBO-studenten, en er komt een cultuurcoördinator tot in ieder geval 2025. 
En omdat de raad niet had ingestemd met het voorstel over de realisatie van een 
multifunctionele accommodatie dienden GroenLinks, D66 en de SP een amendement (147) 
in om een bestemmingsreserve culturele accommodatie in te stellen ter realisatie van een 
duurzame oplossing voor culturele voorzieningen. In het amendement, dat met een ruime 
meerderheid is aangenomen, is ook opgenomen, dat uiterlijk in 2022 een voorstel aan de 
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raad moet worden voorgelegd ter realisatie van een accommodatie voor culturele 
voorzieningen. 
 
Waardebon voor klanten van de Voedselbank 
Bij de behandeling van de begroting werd op initiatief van GroenLinks een motie ingediend 
om in de maand december een breed inwisselbare waardebon van €100 te geven aan alle 
huishoudens die klant zijn van de Voedselbank. Dat zijn er ± 30. De bon komt dan in het 
pakket dat de Voedselbank in december verstrekt. De reden ligt voor de hand: de kosten van 
levensonderhoud en van het gas en licht stijgen flink en dat is een extra last voor de 
huishoudens die op het bestaansminimum leven. De motie is met grote meerderheid 
aangenomen. Twee partijen stemden tegen: de VVD en Voorschoten Lokaal Sterk. 
 
Bestemmingsplan Huize Bijdorp 
De raad heeft op 16 december goedkeuring verleend aan een voorstel om aan Huize Bijdorp 
een andere bestemming te geven. Het klooster wordt herontwikkeld tot een woon- en 
verblijfplaats voor jong en oud en met zorg voor elkaar zoals dit past binnen de waarden van 
de congregatie Dominicanessen, en binnen het gemeentelijke en provinciale beleid. De 
herbestemming maakt het mogelijk om 80 zorgplaatsen en 107 wooneenheden te 
ontwikkelen binnen het groene kader van de buitenplaats dit betekent een toename van 102 
woningen, 60% sociaal en 28% vrije sector. 
Het voorstel werd unaniem aangenomen. 
 
Maart 2022, 
De fractie 
 


